



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWPNH/PNH04

## 4天3晚柬埔寨金边之旅

### 4DAYS 3NIGHT CAMBODIA PHNOM PENH TOUR

#### DAY 1 KUALALUMPUR→PHNOM PENH (D)

Assemble at International Airport for the flight to **Phnom Penh**. Upon arrival at Cambodia Phnom Penh City, meet by our representative and transfer to hotel for check-in. Dinner at local restaurant.

#### DAY 2 PHNOM PENH (B /L/D)

After breakfast, start visit to **Wat Phnom, Daun Penh Status, Toul Sleng Museum** which displays items of the inhuman acts of Pol Pot. After lunch, continues visit **Killing Field** (Cheung Ek) and free shopping at **Russian Market**.

#### DAY 3 PHNOM PENH (B /L/D)

After breakfast, Tour start visit to **Independence Monument, Victory Monument, Royal Palace and Silver Pagoda**. After lunch, proceed to **Central Market** shopping until your drop, then visit **Chaktomuk River** and **Naga Resorts** which is the Cambodia biggest International Casino.

#### DAY 4 PHNOM PENH → KUALALUMPUR (B)

After breakfast at hotel, free leisure until time transfer to airport for your return flight to Kuala Lumpur.

#### 第一天 吉隆坡→金边 (晚餐)

齐集于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往金边。抵达后，由导游接送送往住宿酒店登记。晚餐于当地餐厅

#### 第二天 金边 (早/午/晚餐)

早餐后，开始展开您在金边的旅程。首先开始参观【塔子山】，【边婆遗像】及【波尔布罪恶馆】。午餐后，续前往参观【万人冢】及前往【苏联市场】自由逛街购物。

#### 第三天 金边 (早/午/晚餐)

早餐后，前往参观【独立纪念碑】，【胜利纪念碑】，【柬埔寨皇宫】和【金银阁寺】。午餐后，续前往【中央市场】尽情购物。随后，前往参观【四臂湾】和柬埔寨最大的【国际赌场】。晚餐于当地餐厅。

#### 第四天 金边→吉隆坡 (早餐)

今早，自由活动至集合时间。随后，送往国际机场乘搭国际航班飞返吉隆坡。



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准  
P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement